

GPA Certificate

This is to certify that _____ born on _____ Student No. _____ has been undertaking four-year undergraduate program at Major of Internet of Things Engineering of School of Information Science & Technology of Qingdao University of Science & Technology since September 2014. According to the student's academic record, his current grade point average is 87.01.
Hereby certify,

Qingdao University of Science & Technology
Dean's Office
教务处处
Sep. 11, 2017

均分证明

兹证明 _____, 男, _____ 年 月 日出生, 学号: _____。该生于 2014 年 9 月至今在青岛科技大学信息学院物联网工程专业本科学习, 学制四年。根据学业成绩记录, 该生目前的考试课平均成绩为 87.01。

特此证明。

教务审

青岛科技大学
青岛科技大学教务处
2017 年 9 月 11 日
教务处处



北京科技大学
University of Science and Technology Beijing

证 明

兹证明_ _于2011年09月至2014年09月在我校机械工程学院工业设计专业四年制本科学习。在校学习期间，学习成绩加权平均分为83.0，GPA为3.38。专业课成绩加权平均分为85.2，GPA为3.60。

北京科技大学

教 务 处

2014年09月19日

教 务 处

CERTIFICATE

This is to certify that _ _ studying in the school of Mechanical Engineering, majors in Industrial Design (four years full time duration) from September 2011 to September 2014. The overall GPA is 83.0 out of 100 and 3.38 out of 4.0. The major GPA is 85.2 out of 100 and 3.60 out of 4.0.

NOTE: The grades of performance and associated ranges of marks are: 90-100=4.0; 85-89=3.7; 80-84=3.4; 75-79=3.0; 70-74=2.4; 65-69=2.0; 60-64=1.0.

UNIVERSITY OF SCIENCE

Issued on September 19, 2014

AND TECHNOLOGY BEIJING



Certificate of Rank and Grade Point Average

Name: _____ Student number: _____ Major: Animation and Film

Grade Point Average (GPA) Rank

Student _____; grade point average for the courses of her bachelor programme is 88.07 with a scale of 100, ranked the _____ place among _____ students majoring in the Animation and Film, ZhejiangGongshang University.

Grade Point Average (GPA)

Concerning the transcript, our university adopts the recording method of Credits, Grade and Grade Point. The rules of the grade point are as below:

100% System	Grade
90-100	A+
86-89	A-
80-85	B+
75-79	B-
70-74	C+
65-69	C-
60-64	D
0-59	E

Concerning GPA, our university uses 100 scales, details as below formula:

Grade Points = $H_i * W_i$ (H_i is the grade point, W_i is the credit)

Total Grade Points = $\sum H_i * W_i$ (H_i is the grade point, W_i is the credit)

Grade Point Average = $(H_1 * W_1 + \dots + H_k * W_k) / (W_1 + \dots + W_k) = \sum H_i * W_i / \sum W_i$

This is hereby certified.

College of Art and Design
Zhejiang Gongshang University
Oct. 20th 2014



武汉大学全日制普通本科生学分绩点换算办法

Conversion Method of Credit Hour Grade for Undergraduates in Wuhan University

为了衡量学生的学习质量，本校对全日制普通本科生实行学分绩点制。其百分制成绩与四分制绩点换算表如下：

Wuhan University adopts credit hour grade system for the evaluation of undergraduates' learning quality. The conversion table between 100-mark grade and 4-mark grade point is as follows:

成绩 (grade)	绩点 (grade point)
90—100	4.0
85—89	3.7
82—84	3.3
78—81	3.0
75—77	2.7
72—74	2.3
68—71	2.0
64—67	1.5
60—63	1.0
60 分以下	0

一门课程的学分绩 = 该课程的绩点 × 学分数

平均学分绩点 (GPA) = 所修课程学分绩之和 ÷ 所修课程学分之和

根据武汉大学本科生学分绩点换算办法， (遥感科学与技术 专业) 的总绩点为 3.06 / 4.0.

credit hour of a course = grade point of the course × the credit

GPA = sum of credit hours of the courses taken ÷ sum of credits of the courses taken

According to the Conversion Method of Credit Hour Grade for Undergraduates in Wuhan University, the overall GPA of (Major: Remote Sensing Science and Technology) is 3.06 out of 4.0.

武汉大学教务部

Office of Undergraduate Academic Affairs

Wuhan University



武汉大学成绩单 (空研) 第